



Seznamte se:

Studio Estetica

Nejvyšší patro krásy a zdraví
ve Slovanském domě, Praha 1

Studio Estetica profí permanent make up vzniklo před 20 lety. Jeho majitelka Eva Štědrá ho založila poté, co získala dostatek zkušeností s aplikací permanentního make up (obočí, očních linek a rtů) v České republice i v zahraničí a přesvědčila se o všech výhodách, které tato metoda přináší:

Eva Štědrá



„Permanentní make up je určený především ženám, které se necítí bez nalíčení dobře, ale nerady s líčením ztrácejí čas, nosí kontaktní čočky nebo brýle, mají citlivé oči nebo trpí alergií na kosmetické výrobky. Jsme schopny vyrovnat nebo korigovat různé nedokonalosti tvaru obočí nebo rtů. Výsledek působí naprosto přirozeně a tvoří ideální podklad pro případně výraznější nalíčení. Já osobně si velmi cením i metody, kterou jsem si osvojila v poslední době – a to je postup, kdy ženám po ablaci prsou mohou chybějící dvorce pomocí permanentního make up vykreslit. Mnohokrát jsem se již přesvědčila, jak jim tato skutečnost pomáhá psychicky se s danou situací vyrovnat.“

Jana Hrušová spolupracuje s Evou Štědrá od roku 1998. I ona považuje PM za ideální způsob, jak zvýraznit nebo zdokonalit určité partie obličeje, a přispět tak k posílení sebevědomí.

„Je to, jako když si obléknete krásné šaty, ve kterých se cítíte opravdu dobře. Navíc jste stále upravené, začíná to ranním vstáváním a vlastně nikdy nekončí. Přednosti PM oceníte při sportu, na cestách nebo i jen při domácím úklidu. My nechceme zásadním způsobem měnit váš vzhled, respektujeme vaši přirozenost, jen ji chceme dovést k bezchybnosti. Držíme krok s nejnovějšími světovými trendy, zúčastňujeme se školení a seminářů z našeho oboru, abychom pro vás měly vždy připraveny ty nejlepší služby.“

Dvojici profesionálních kosmetiček doplňuje Janka Dragounová. Stejně jako její kolegyně považuje permanentní make up za tvůrčí práci.

„Každá žena je naprostý originál a tak je třeba k ní přistupovat. Občas je nutné i prosadit náš osobní názor, ale to je vždy v zájmu celkového estetického dojmu. Samozřejmě velkou radost mám, když od nás odchází spokojená klientka. A ještě větší radost a uspokojení cítím, když se k nám do Studia Estetica vrátí. Trvanlivost PM je totiž jeden až čtyři roky a je velice individuální.“

Všechny tři se pak shodují, že je třeba zdůraznit, aby si ženy, pokud se pro PM rozhodnou, pečlivě vybíraly z nabídek pracovišť, která se PM zabývají.

„Nejlepší referencí je pak osobní doporučení, a to může vzniknout jen jako důsledek poctivé a perfektní práce a osobního přístupu ke každé klientce,“ uzavírá Eva Štědrá.

Do studia Estetica neodmyslitelně patří i kosmetičky Petra Řezníčková a Gabriela Zelinková.

Petra je absolventka střední odborné kosmetické školy a praxi v oboru má více než 20 let. Je držitelkou certifikátu vizážistického kurzu Pavla Bauera. Ve studiu Estetica působí od r. 2004.

Její profesionalita spojená s luxusem nového prostředí ve Slovanském domě přináší klientkám dokonalý zážitek. Doporučuje a používá pařížskou kosmetiku DARPHIN, jejíž aromaterapie a fytiobiologie dosahují té nejvyšší kvality.

Ošetření doplňuje tělovou péčí OSMO THERMY od francouzské značky ERICSON LABORATOIRE, která splňuje účinky na zeštíhlení, energii a vitalitu celého těla.

„Dopřát luxusní ošetření vaší pleti a relaxaci těla, je ta nejlepší cesta k vaší kráse.“

Gabriela pronikla do světa profesionální kosmetiky před deseti lety. Specializuje se na depilaci celého těla unikátní metodou aplikace cukrové pasty Pandhy's (směs cukru a vody, 100 % přírodní) a je držitelkou certifikátu Body Sugaring System of Pandhy's.

„Konečně pro vás přestane být depilace voskem. Je vhodná pro ženy i pro muže. Bez problémů ji mohou podstoupit diabetici nebo klienti, které trápí křečové žíly, lupenka nebo ekzémy. Výsledný efekt je, že chloupky hned po první depilaci vyrůstají mnohem pomaleji, jsou výrazně řidší a jemnější.“



Tak co myslíte?

Studio Estetica ve třetím patře Slovanského domu opravdu stojí za to navštívit. Na vlastní oči se přesvědčíte, že máme co nabídnout a že péče o každou klientku i klienta pro nás není jen prázdnou frází, ale že nám a hlavně Vám může přinést opravdové uspokojení. Těšíme se na vaši návštěvu!

Find your way to: Studio Estetica

The top floor
of health and beauty
Slovanský dům, Prague 1



Studio Estetica for professional permanent make-up was established 20 years ago. Owner, Eva Štědrá, founded the studio after gaining sufficient experience in the Czech Republic and abroad in the application of permanent make-up (eyebrows, eyelines and lips) and convincing herself of all the advantages provided by this method: *"Permanent make-up is intended especially for women who do not feel good without make-up, but who do not like to waste time in applying make-up, those who wear contact lenses or glasses, have sensitive eyes or suffer from allergies to cosmetic products. We are able to balance or correct various imperfections in the shape of the eyebrows and lips. The result appears totally natural, forming an ideal base for possibly more distinctive make-up. I personally also greatly appreciate the method I have recently developed – a procedure during which I can define the missing areolas with permanent make-up for women after undergoing mastectomies. I have often seen how this adjustment helps them to cope with the situation."*

Jana Hrušová has collaborated with Eva Štědrá since 1998. She too regards PM as the ideal method of enhancing and improving certain facial features, thus contributing to an increase in confidence.

"It's like when you put on beautiful clothes in which you feel really good. Moreover, you are always well groomed, starting with getting up in the morning and actually never ending. You will appreciate the advantages of PM when playing sport, out on the road or even just doing housework. We do not want to alter your appearance fundamentally. We respect your character, but we want to perfect it. We keep pace with the latest world trends, taking part in training courses and seminars in our industry so that we always have the best services ready for you."

The two professional beauticians are complemented by Janka Dragounová. Like her colleagues, she regards permanent make-up as a creative work. *"Every woman is an absolute original and must be approached as such. Sometimes it is necessary to state our personal opinion, but it is always in the interests of the overall impression. Of course, I am very happy when a client leaves satisfied. And I feel even greater joy and satisfaction when she returns to Studio Estetica. PM lasts from one to four years and is quite individual."*

All three women agree that it is important to stress that women who decide on PM should carefully choose from the selection of PM options. *"The best reference is personal recommendation, which can emerge only as a result of honest, perfect work and a personal approach to every client,"* Eva Štědrá concludes.

Studio Estetica also essentially comprises beauticians Petra Řezníčková and Gabriela Zelinková. Petra graduated from a secondary vocational school and has worked in the field for more than 20 years. She is the holder of a Pavel Bauer visagist certificate. She has been employed by Studio Estetica since 2004. Her professionalism combined with the luxury of the new premises in Slavic House ensures the ultimate experience for clients. She recommends and uses DARPIN, a Parisian cosmetic of the highest aromatherapeutic, physiotherapeutic and phytobiological qualities.

The treatment is completed with OSMO THERMY body care treatment from the French brand of ERICSON LABORATOIRE, which has an effect on slimming, and on the energy and vitality of the entire body. *"Indulging in luxurious skin treatment and physical relaxation is the best way to beauty."*

Gabriela entered the world of professional cosmetics a decade ago. She specializes in whole body depilation, using the unique method of application of PANDHY'S sugar paste (a 100% natural mixture of sugar and water). She holds the PANDHY'S Body Sugaring System certificate



"At last, depilation will stop being a nightmare for you, because this method is less painful than waxing. It is suitable for both men and women. Even diabetics and clients suffering from varicose veins, psoriasis or eczema can undergo it without any problems. The resulting effect is that, after the first depilation, the hair grows more slowly, is noticeably thinner and softer."

So what do you think? Studio Estetica on the third floor of Slavic House is really worth a visit. You will be convinced with your own eyes that we have something to offer and that caring for every client, male and female, is not just an empty phrase, but provides genuine satisfaction to us, and especially to you. We are looking forward to your visit!



Представляем: Studio Estetica

высокий уровень
красоты и здоровья
в Слованском доме

Studio Estetica возникла 20 лет назад. Перед открытием своей студии будущая ее владелица Ева Штедра нарабатывала огромный опыт в области перманентного макияжа (брови, губы, глаза) в Чехии и за ее пределами. Ева Штедра о преимуществах этой методики: *«Перманентный макияж прежде всего предназначен для женщин, которые чувствуют себя неуютно без макияжа, но не могут уделять много времени для него. Такой макияж подходит для обладательниц контактных линз или очков, для женщин с чувствительной кожей вокруг глаз, или страдающих аллергией на косметику. Мы можем выровнять или скорректировать несовершенства в области глаз и рта. В результате получаем естественный вид и прекрасную основу для дальнейшего макияжа. Я сама очень ценю последнюю методику — это возрождение ареалы после коррекции груди, которая в результате коррекции исчезает и мы просто ее дорисовываем. Я многократно убеждалась в психологическом эффекте этой процедуры у женщин».*

Яна Грушова сотрудничает с Евой Штедра с 1998 года и перманентный макияж считает идеальным вариантом для более выразительных контуров на лице и поддержания уверенности в себе: *«Чувствуешь себя так, будто на тебе красивое платье. Ты постоянно находишься в форме, с самого утра и весь день. Преимущество перманентного макияжа начинаешь ценить в спортзале, поездках или во время уборки. Мы не меняем ваш взгляд, он остается прежним, мы делаем его более выразительным и совершенным. Чтобы предоставить нашим клиентам самые качественные новейшие процедуры, мы следим за модными тенденциями и постоянно совершенствуем свое мастерство на семинарах, конференциях в этой области».*

Двух профессиональных косметологов прекрасно дополняет Янка Драгунова. Она считает эту работу абсолютно творческой: *«Каждая женщина оригинальна и подход к ней должен быть индивидуальным. Иногда необходимо настоять на наших рекомендациях, но только для достижения большего эстетического эффекта. Мы всегда очень рады, когда наши клиентки остаются довольны и вновь возвращаются в Studio Estetica. Эффект от такого макияжа длится от года до четырех и это всегда индивидуально».*

Мы все сходимся в одном – в правильном выборе мастера и салона для проведения процедур из всего многообразия предложений. *«Лучше всего прислушаться к рекомендациям тех, кто уже прошел процедуру и доволен качеством и подходом!»* — считает Ева Штедра.

Неотъемлемой частью команды Studio Estetica являются косметологи Петра Ржезничкова и Габриэла Зелинкова. Петра — выпускница средней специализированной школы косметологии и с 20-летним опытом работы в этой области. Обладает сертификатом об окончании курса визажистов Павла Бауера. В Studio Estetica работает с 2004 года. Ее профессионализм и роскошь обстановки Слованского дома создает клиентам прекрасное настроение. Она работает с французской косметикой DARPIN и рекомендует ее своим клиентам как лучшую, процедуры ароматерапии и фитобиологии от этой фирмы дают потрясающие результаты. Процедуру дополняет уход за телом OSMO THERMY от французской фирмы ERICSON LABORATOIRE, которая активно воздействует на жизненную силу всего организма, способствует похудению и аккумуляции энергии. *«Роскошная процедура для вашей кожи и релакс для тела — это самая правильная дорога к вашей красоте».*

Габриэла в мире профессиональной косметологии уже десять лет. Специализируется на депиляции всех частей тела с помощью уникальной методики Pandhy's (100% натуральная смесь сахара и воды). Габриэла является обладателем сертификата «Body Sugaring System of Pandhy's». В результате после депиляции Pandhy's эта процедура перестанет быть для вас ночным кошмаром, так как она менее болезненная по сравнению с депиляцией воском. Она подходит как женщинам, так и мужчинам. Нет противопоказаний для диабетиков, людей с увеличенными венами и экземой. В результате уже после первой процедуры вырастает гораздо меньше луковичек, они становятся тоньше и реже.

Так что вы решили?... Studio Estetica на третьем этаже Слованского дома действительно стоит навесить! И убедиться на собственном опыте, что наши услуги и забота о каждом клиенте не просто фразы, а приятная реальность. Будем рады вас видеть...



www.profipermanentmakeup.cz
www.kosmeticke-stuio-praha.cz
www.depilovani.cz